
Vereniging in beweging 

Inleiding 

Beste mensen 

Het is vast niet onopgemerkt gebleven, dat er in het bestuur enige veranderingen plaats gaan 
vinden. Daar komt in deze Nieuwsbrief nog een korte toelichting op. 

Na de laatste Algemene Ledenvergadering (ALV) zijn wij met een aantal leden gestart met gerichte 
advisering, waarbij aan verbreiding en verdieping van kennis binnen onze vereniging is gewerkt. 

Als verenigingsbestuur van de Bewonersvereniging Schilderskwartier Woerden (BVSW) hebben wij 
ons overleg met de gemeente voortgezet en kennisgemaakt met de wethouder Jelmer Vierstra. 
Bovendien hebben wij deelgenomen aan een landelijk, door TU Delft, georganiseerde dag in Utrecht. 

Verder is de jaarbalans 2022 opgemaakt en vinden jullie in de bijlage aan deze email het financiële  
jaarverslag en het voorstel voor de contributiebijdrage in 2023. In de eerstvolgende Algemene 
Ledenvergadering (ALV) zal e.e.a. ook op de agenda komen. Zie bijlage 1. 

Om met elkaar ook de ontwikkelingen in de komende jaren in beeld te houden is er een 
meerjarenplan opgemaakt, waarvan de voortgang halfjaarlijks in een Nieuwsbrief en in de jaarlijkse 
ALV zal worden behandeld. Zie bijlage 2. 

Veranderingen in het bestuur 

Naar aanleiding van de laatste Nieuwsbulletins, onder redactie van Frans Drilling, is er in het bestuur 
regelmatig overleg geweest over de breedte van de inhoud van het bulletin. Het bestuur hanteert 
het uitgangspunt, dat wij ons houden aan de duidelijke afspraak die de vereniging met alle leden 
heeft, zoals vastgelegd in de doelstelling van de vereniging (overeenkomstig onze statuten). Wij 
richten ons op de belangen van alle leden bij de overgang naar andere energievoorzieningen en het 
aanpassen van onze woningen in de wijk.                                                                                                                                         
Dus, blijf dicht bij huis (letterlijk) met de informatievoorziening. Niet meer en ook niet minder. 
Informeer de leden over die zaken, die direct betrekking hebben op het verbeteren van de eigen 
(huur-)woning in het kader van de energietransitie. Voor alle andere onderwerpen kan Iedereen naar 
eigen behoefte terecht bij de bekende kanalen en media (politiek, krant, televisie etc.) 

Helaas ervaart Frans dit als een beperking en heeft zich genoodzaakt gevoeld om te stoppen met het 
Nieuwsbulletin en legt ook het penningmeesterschap voor de vereniging neer. Zodra deze taak wordt 
overgedragen, treedt Frans af.  Ad van Hulten zal op dat moment ook zijn bestuurstaak neerleggen.                          
Het bestuur vindt het jammer dat Frans en Ad wegens deze omstandigheid terug zullen treden. Maar 
wil hen nu alvast danken voor hun inzet en betrokkenheid in de achterliggende jaren. 

Evt. vragen of opmerkingen kunnen jullie via email richten aan: bestuur.bvsw@gmail.com 

Aan de Nieuwsbrieven zullen wij, als gevolg van deze ontwikkeling, in de toekomst ook een technisch 
hoofdstuk toevoegen, waarin actuele, nuttige informatie zal worden opgenomen. Concrete vragen of 
suggesties van jullie zullen mede de inhoud bepalen. 

Verbreiding en verdieping van kennis                                                                                               

In de laatste ALV hebben 30 leden zich aangemeld met interesse in een vervolggesprek over de 
energietransitie in eigen woning. Het bestuur heeft besloten eerst “proef te draaien” met een kleine 
groep. Uiteindelijk zijn er drie gespreksavonden geweest: op de eerste werd een geslaagde 



inhoudelijke presentatie gegeven door Cor van Doorn. Op de twee vervolg-avonden is in twee kleine 
groepen verder gesproken over mogelijkheden om binnen de vereniging elkaar te ondersteunen 
door kennis te delen en te verdiepen. Dit heeft veel concrete ideeën opgeleverd. Een belangrijke 
conclusie is alvast dat het belangrijk is om meerdere wegen te volgen, omdat verschillende mensen 
op uiteenlopende manieren informatie tot zich nemen. De één oriënteert zich door veel te lezen, 
voor een ander telt persoonlijk contact, en weer iemand anders steekt veel op van een 
themabijeenkomst. Het bestuur vindt het belangrijk dat de activiteiten gedragen worden door de 
leden zelf, waarbij de vereniging ondersteunt en faciliteert. We zullen binnenkort voorstellen 
presenteren om binnen de vereniging aan de slag te gaan.  

Extern overleg 

De vereniging heeft goede resultaten behaald in constructief, geregeld overleg met de gemeente. 
Ook hier concentreren wij ons op die zaken die een direct verband houden met onze woningen in de 
energieproblematiek. Zoals subsidieregelingen en beleidsnota’s (Warmtevisie en Omgevingsvisie ). 
Verder is de gemeente bereid om onze vereniging te ondersteunen bij het inschakelen van 
specialistische kennis en middelen.  

Op 1 december jl. hebben 2 bestuursleden een constructief gesprek gehad met wethouder Jelmer 
Vierstra en Evert Ben Hassink, beleidsmedewerker. Wij hadden gelegenheid om onze activiteiten te 
belichten. Onderwerpen die in de gemeentepolitiek thuishoren staan niet op deze agenda. 

Als bestuur van de BVSW zijn wij uitgenodigd voor een landelijke themadag op 24 nov. jl. in Utrecht. 
Alle projecten op waterstofgebied in Nederland zijn daar gepresenteerd. Wij hebben daar veel 
informatie gekregen over de ervaringen in deze pilotprojecten. Er is inzicht aan het ontstaan in de 
kansen en de problemen bij het toepassen van waterstof in de energietransitie in de bestaande 
woningen. Tijdens deze dag zijn er contacten gelegd met de kartrekkers van de waterstofprojecten in 
Nederland. 

Financieel jaarverslag 2022 en contributievoorstel 2023  

Jullie ontvangen bij deze Nieuwsbrief 33 het jaarverslag, met het bijbehorende contributievoorstel 
2023.  In de aanstaande Algemene Ledenvergadering wordt daarvoor goedkeuring gevraagd. 

Algemene Ledenvergadering van de BVSW    

De vergadering zal worden gehouden op 3 april a.s., 20.00 – 22.00 uur, inloop 19.30 uur,                      
in de Kruiskerk (hoek Rembrandtlaan, Jozef Israëllaan).  

Agenda 

1. Opening 
2. Mededelingen  
3. Verzoek tot goedkeuring van het Jaarverslag 2022 en voorstel contributiebijdrage 2023 
4. Voortgangsrapportage werkgroep kennis/kunde/advisering 
5. Voorstel verandering in werkwijze bestuur, versterking vereniging 
6. Voorstel Meerjarenplan 2023 - 2025 
7. Rondvraag en afsluiting 

Namens het bestuur van de bewonersvereniging Schilderskwartier Woerden, de BVSW 

Jan Klene, voorzitter 

 


